

陳瑞祺(喇沙)書院  
九龍何文田常和街四號  
電話：二七一一八一七五  
傳真：二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE  
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,  
KOWLOON, HONG KONG.  
TEL : 27118175  
FAX : 27621550

4<sup>th</sup> June, 2019

Circular No. 18084

Dear Parents/Guardians,

### **New school uniform policy for S1-S3 students from 2019-2020 onwards**

The school is pleased to introduce a new school blazer as part of the school uniform. Unlike the old one, the new blazer will be made up of lightweight fabric and comfortable to wear in most seasons.

The new blazer has been approved by the Incorporated Management Committee of the school. It will be introduced as compulsory item for S1-S3 in 2019-2020 and progressively to all senior classes by 2022-2023. Such proposal is supported by the Parent-Teacher Association and the Student Association. Students will be requested to wear the school blazer for ceremonies and other special school events. We believe that school uniform promotes a sense of pride and fosters a sense of community and belonging.


The table below shows the compulsory items and optional items of the school uniform for S1-S3 students from 2019-2020 onwards.

Compulsory items	Optional items
Short/long sleeve white shirt, black trousers, black leather shoes, black leather belt, black/white socks, school tie, school blazer	sweater, sweater vest, fleece jacket, wind jacket

S4-S6 students can purchase and wear the school blazer at their discretion in 2019-2020.

The school will inform parents and students of the details of the school blazer after the tendering procedures. Should you have any queries, please feel free to contact Ms. Cora YY Sung at 2711 8175. Thank you.

Yours sincerely,

  
Lee Ting Leung  
Principal



陳瑞祺(喇沙)書院  
九龍何文田常和街四號  
電話：二七一八一七五  
傳真：二七六一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE  
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,  
KOWLOON, HONG KONG.  
TEL: 27118175  
FAX: 27621550

通告編號: 18084

敬啟者:

### 中一至中三級新校服規定 (2019-2020 年度)

本校將於 2019-2020 年度開始，在中一至中三級校服中加入西裝外套 (blazer)。有別於舊式校褸，新外套將選用薄身布料，大部分時間均適合穿著。

新校服規定已獲法團校董會批准，由 2019-2020 年度開始推行，並逐年推行至高中級別，至 2022-2023 年度將全面落實。本校亦特此感謝家長教師會及學生會支持新規定的建議。

新外套將是中一至中三級之指定校服項目，出席典禮和其他特別學校活動時，學生必須穿著西裝外套。我們相信校服有助加強學生的自豪感、團隊精神和歸屬感。

由 2019-2020 年度開始，中一至中三級新校服規定將如下表所示：

必須項目	可選項目
短袖或長袖白恤衫、黑西褲、黑皮鞋、黑皮帶、白或黑襪、校呔、西裝外套	冷衫、短袖冷衫、絨頭織物(fleece)外套、風褸

2019-2020 年度中四至中六學生則可按需要自由選購穿著西裝外套。

本校將於招標完成後，通知家長和學生有關新外套的詳細資料。如有任何查詢，請致電 2711 8175 與校務處宋小姐聯絡。

此致  
各家長



陳瑞祺(喇沙)書院校長  
李丁亮 啟

二〇一九年六月四日